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Číslo zápisnice BA SZFB/Z-01/ 31.05.2022 

 

 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Bratislavský florbalový región 

Miesto konania zasadnutia SZFB, Junácka 6, Bratislava 

Deň konania zasadnutia 31. 05. 2022 

Čas začiatku zasadnutia 17:00 

Čas ukončenia zasadnutia 20:00 

Predsedajúci Mgr. Michal Bortlík 

Zapisovateľ Ing. Patrik Bulko, PhD. 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

1.SC Malacky (J. Kašuba), Športová škola Galaktikos (Z. Halásová), Snipers Bratislava (V. 

Roziak), ŠK Hargašova Záhorská Bystrica (J. Hvozdík), VŠK PdF UK Hurikán Bratislava (M. 

Mýtny), FBC Dragons Bratislava (F. Bartoš), ŠK Modra (P. Holekši) 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

FBC Lions Bratislava, UP Management s.r.o, ŠK Lido, TJ Gajary, ŠK KAPI Bratislava,  

Hostia prítomní na zasadnutí 

M. Bukviš, T. Chvála, P. Bulko, M. Mesároš, H. Kunšteková 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 7 

Uznášaniaschopnosť Áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 5 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 

4. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 a plánované zmeny v súťažnej sezóne 2022/2023 
v súvislosti s činnosťou Komisie rozhodcov a observerov SZFB  

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 4. 

• boli predložené na zasadnutí k bodom - 

• sú archivované na Sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie schôdze regionálnej rady Bratislavského florbalového regiónu 

 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Schôdzu otvoril predsedajúci p. Michal Bortlík, ktorý privítal všetkých prítomných 

 

Zoznam podkladov k bodu 
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Bod č. 2 Schválenie programu 

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 

4. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 a plánované zmeny v súťažnej sezóne 2022/2023 
v súvislosti s činnosťou Komisie rozhodcov a observerov SZFB  

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

- 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/01-2022 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia bez zmien 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 7 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Voľba zapisovateľa a overovateľa 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Patrik Bulko, za overovateľa zápisnice bol 

navrhnutý p. Miroslav Bukviš. 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/01/02-2022 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Patrika Bulka, za overovateľa zápisnice p. Miroslava 

Bukviša  

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 7 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

BULKO: Informoval všetkých prítomných o priebehu súťažnej sezóny 2021/2022 (počet 

zápasov, umiestnenie, počet preložených zápasov) 
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Bod č. 5 

Zhodnotenie súťažnej sezóny 2021/2022 a plánované zmeny v súťažnej 

sezóne 2022/2023 v súvislosti s činnosťou Komisie rozhodcov a 

observerov SZFB 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

MESÁROŠ: Sezóna bola ovplyvnená Covidom, čo spôsobilo mnoho dohrávok a rovnako 

predohrávok. V súvislosti s tým nebolo na viacero zápasov možné nominovať rozhodcov. 

Aktuálne je v regióne vyškolených cca 30 rozhodcov – aktívnych je len okolo 15. Ako najväčší 

problém vnímam absenciu cestovného pre rozhodcov a nízke odmeny.  

KUNŠTEKOVÁ: V minulosti tento problém nebol, je nutné vytvoriť kódex rozhodcu, kedy sa 

hneď po vyškolení stanovia rozhodcom povinnosti – najmä v súvislosti s povinnosťou odpískať 

určitý počet zápasov v najnižších kategóriách.  

BULKO: V budúcej sezóne navrhuje, aby rozhodoval v kategórii MP a SP iba jeden rozhodca, 

nakoľko v sezóne sa počíta s nevedením tabuľky a nezobrazovaním výsledku. Rozhodca bude 

mať len funkciu „preventívnu“ a „edukatívnu“. Schválením tejto zmeny pomôžeme KRO 

s nominovaním rozhodcov (pretože problém je práve v tejto kategórii) a ušetríme € pre kluby. 

Zároveň – noví rozhodcovia sa budú učiť so skúsenejšou „dvojičkou“ v kategórii MŽ a SŽ, 

pretože v kategórii MP a SP sa rozhodca aj tak nenaučí okrem signalizácie takmer nič (práve 

naopak, je vystavený mnohým rizikám zo strany trénerov a divákov).  

HOLEKŠI: Nemá rozhodcov, ale je ochotný zaplatiť každému, kto k nemu pôjde pískať.  

KUNŠTEKOVÁ: Požaduje vytvoriť kódex rozhodcu. 

KRATOCHVÍL: Je proti udeľovaniu pokút, a ak budú vyrúbené, nech sa použijú v regióne. 

Rovnako navrhuje, aby sa z financií RR zabezpečilo niekoľko setov rozhodcovských dresov. 

HVOZDÍK: Všetky pokuty treba dať rozhodcom späť. 

BORTLÍK: Motiváciou sú zrejme peniaze. Navrhuje vyčleniť € napríklad z rozpočtu RR na 

cestovné pre rozhodcov.  

HVOZDÍK: Je dôležité aby diskutovali o možnostiach vyčleniť € z rozpočtu SZFB. 
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Bod č. 6 Rôzne/diskusia 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

ROZIAK: Navrhuje, aby kluby, ktoré idú do baráže o M1 v prípade výhry alebo umiestnenia 

na postupovom mieste boli povinné prihlásiť sa do vyššej súťaže.  

ROZIAK: Súhlasí s návrhom MSR v SŽ, kde sa zvyšuje počet postupujúcich z regiónu z 2 na 

3. Nesúhlasí však so skrátením času zápasov alebo znížením počtu zápasov !   

KUNŠTEKOVÁ: Dievčatá nemajú čo robiť v chlapčenských kategóriách. 

BUKVIŠ: Sú veľké rozdiely medzi družstvami – preto je dôležité v kat. MŽ vytvoriť MSR, nie 

MPS.  

HVOZDÍK: MŽ je kategóriou, kde sa hrá na výsledok a vedie sa dlhodobá tabuľka, preto je 

dôležité ísť na MSR, nie na MPS. 

ROZIAK: Ak prídem na turnaj, chcem tam hrať zápasy kde o niečo ide, nie zápasy, ktoré 

končia výsledkom 30:1.  

HOLEKŠI: Navrhuje „B“ podujatie pre všetky družstvá, ktoré sa nedostanú na MSR. 

ROZIAK: Navrhuje, aby na MSR v akejkoľvek kategórii mohlo ísť iba jedno družstvo za klub. 

HVOZDÍK: Navrhujem, aby na MSR postúpilo iba jedno družstvo (ale otvoriť súpisku pred 

podujatím). 

HALASOVA: Navrhujem lepšie nasadiť družstvá na MPS do skupín. 

KRATOCHVÍL: Chce hrať na MPS – MŽ čo najviac zápasov, získať skúsenosti, nie hrať na 

výsledky.  

BORTLÍK: Navrhuje oceňovanie v kat. MŽ len pre 3 najlepšie umiestnené družstvá.  

KRATOCHVÍL: Navrhuje v kat. MP a SP prihlasovanie v mesiaci jún. 

HVOZDÍK: Navrhuje, aby bolo v kategóriách MP a SP prihlasovanie skôr - aby sa hralo už v 

polovici septembra. 

HOLEKŠI: Navrhuje neobmedzené striedavé štarty. Rovnako navrhuje striedavé štarty pre 

MŽy.  
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Bod č. 7 Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

BORTLÍK: Poďakoval prítomným za účasť a ukončil stretnutie 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB-SZFB/01/01-2022 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia bez zmien 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB-SZFB/01/02-2022 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Patrika Bulka, za overovateľa zápisnice p. Miroslava 

Bukviša.  
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NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

- 
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Predsedajúci – Mgr. Michal Bortlík  

Zapisovateľ - Ing. Patrik Bulko, PhD.  

Overovateľ – Miroslav Bukviš  

 


